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TALSU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 
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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2024. gada 30. maijā                 Nr. 20 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.02 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Andis Āboliņš – domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti: 

Andis Āboliņš 

Eva Kārkliņa 

Antra Grūbe 

Ilva Norenberga (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.33; iziet plkst.15.25, atgriežas 

plkst.16.14) 

Sandra Pētersone (iziet plkst.9.35, atgriežas plkst.9.37; ienāk pēc sēdes pārtraukuma 

plkst.11.37; iziet plkst.15.33 atgriežas plkst.15.57) 

Gundars Sebris (no plkst.9.42; iziet plkst.11.09, atgriežas plkst.11.10; pēc pārtraukuma 

plkst.11.36 nav pievienojies sēdei; iziet plkst.13.41, atgriežas plkst.15.23; iziet plkst.17.03, 

atgriežas plkst.17.17) 

Ainis Stūrmanis (plkst.16.45 aiziet) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.13.12 atgriežas plkst.13.13; iziet plkst.13.20, atgriežas plkst.14.16) 

Aldis Pinkens  

Dainis Karols (iziet plkst.9.06, atgriežas plkst.9.09; iziet plkst.10.38, atgriežas plkst.10.41; iziet 

plkst. 16.02, atgriežas plkst.17.31) 

Andis Astrātovs (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.37; iziet plkst.15.05, atgriežas 

plkst.15.08) 

Ieva Brūna-Labāne (iziet plkst.13.24, atgriežas plkst.13.26) 

Kalvis Kalniņš (iziet plkst.9.46, atgriežas plkst.9.50; iziet plkst.14.00, atgriežas plkst.14.02; 

iziet plkst.16.58, atgriežas plkst.17.02) 

Andra Grīvāne-Bārda (līdz plkst.14.42) 

Gaidis Bērziņš (iziet plkst.16.54, atgriežas plkst.16.57) 

Juzefa Kļava 
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Almants Kalniņš (iziet plkst.9.16, atgriežas plkst.9.18; iziet plkst.14.15, atgriežas plkst.14.17) 

Oļegs Solovjovs (no plkst.13.09) 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

Māris Rozenbergs – par neierašanās iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Jeketerina Lola – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītājas p.i. 

Aiga Grunte – Finanšu un grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede 

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Aigars Šturms – Juridiskās nodaļas vecākais jurists 

Inga Purviņa – Personāla vadības nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Inga Romaško – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Marta Rakke-Lasmane – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vecākā sabiedrisko 

attiecību speciāliste 

Renāte Freiberga – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas Sabiedrisko attiecību un 

mārketinga nodaļas uzņēmējdarbības un NVO konsultante 

Aija Svarinska – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas Īpašumu Pārvaldības daļas vides 

speciāliste 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Vēsma Gaiziņa – Talsu novada Izglītības pārvaldes Izglītības darba speciāliste 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Oskars Kļava – biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” Kurzemes komitejas izpilddirektora 

vietnieks; valdes loceklis 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Anda Bajāre – Talsu novada Sporta skolas direktora vietniece administratīvajā darbā 

Kārlis Volanskis – pansionāta “Ļauciene” direktors 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

 DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa: 

1. Par saistošajiem noteikumiem “Par veselības aprūpes pabalstu”. 

2. Par saistošajiem noteikumiem “Pabalsts aprūpes mājās pakalpojuma nodrošināšanai”. 
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3. Par saistošajiem noteikumiem “Pabalsti bērnu izglītības procesa nodrošināšanai”. 

4. Par saistošajiem noteikumiem “Par materiālās palīdzības pabalstiem”. 

5. Par Mērsraga Mūzikas un mākslas skolas pievienošanu Mērsraga vidusskolai. 

6. Par Montas Jēkabsones atbrīvošanu no Pūņu pamatskolas direktores amata. 

7. Par Daces Obodovskas atbrīvošanu no Talsu Kultūras centra direktora amata. 

8. Par Jura Orinska atbrīvošanu no Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja amata. 

9. Par Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra lēmuma Nr. 51 “Par bieži 

sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “SC GRUPA”” un Talsu 

novada domes 2022. gada 29.septembra lēmumu Nr.424 “Par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “TALCE”” atcelšanu. 

10. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8801 007 0040 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

11. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 008 0766 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

12. Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8872 011 0017. 

13. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8870 002 0037 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

14. Par nekustamā īpašuma sadali un zemes vienības ar kadastra apzīmējumu  8894 003 

0143 nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā. 

15. Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8801 013 0276 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā. 

16. Par mērķdotācijas pašvaldību autoceļiem (ielām) izlietojuma plānu trīs gadu periodam 

no 2024. gada līdz 2026.gadam “Mērķdotācijas indikatīvais plāns” apstiprināšanu. 

17. Par Aijas Svarinskas atbrīvošanu no Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas locekļa 

amata. 

18. Par Talsu novada pašvaldības mantas nomas izsoles komisiju. 

19. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

Pasažieru pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas komisijas nolikums”. 

20. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta nolikumā 

“Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas nolikums”. 

21. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

medību koordinācijas komisijas nolikums. 

22. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisijas 

nolikums”. 

23. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29.februāra nolikumā Nr. 

3/2024 “Budžeta komisijas nolikums”. 

24. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības 2024. gada 29. februāra lēmumā Nr.48 “Par 

Budžeta komisijas sastāva apstiprināšanu”. 

25. Par Tatjanas Neilandes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas 

locekļa amata. 

26. Par Ivara Maķevica atbrīvošanu no Talsu novada Dzīvokļu komisijas priekšsēdētāja 

amata. 

27. Par grozījumu Talsu novada domes 2018. gada 29. novembra lēmumā Nr. 490 “Par 

nekustamā īpašuma “Skola”, Laidzes pagasts, Talsu nov., nodošanu biedrības “Latvijas 

Sarkanais Krusts” bezatlīdzības lietošanā”. 

28. Par būves ar nosaukumu “Mazirbes speciālā internātskola” daļas, būves ar nosaukumu 

“Sporta laukums” un zemes vienības “ Mazirbes skola”, Mazirbē, Kolkas pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Latvijas Universitātei. 

29. Par pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru un novadu apvienība” un 

Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 29.jūnija lēmuma Nr.270 “Par pašvaldības 

dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība” atzīšanu par spēku zaudējušu. 
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30. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā  “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. 

31. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “LATVIJAS VOLEJBOLA 

FEDERĀCIJA”. 

32. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā  “Latvijas Vieglatlētikas savienība”. 

33. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Kanoe Federācija”. 

34. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “LATVIJAS HOKEJA FEDERĀCIJA”. 

35. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Futbola federācija”. 

36. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Florbola savienība”. 

37. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā  “Latvijas Biatlona Federācija”. 

38. Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas badmintona federācija”. 

39. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā 

Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu”. 

40. Par atļauju Kārlim Volanskim savienot amatus. 

41. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

30.novembra saistošajos noteikumos Nr.20 “Iedzīvotāju padomju nolikums”” izdošanu. 

42. Par iekšējiem noteikumiem “Grozījums Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas amatpersonu 

(darbinieku) atlīdzības noteikumi””. 

Informatīvā daļa: 

43. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

44. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

45. Par apmaksātajiem/neapmaksātajiem rēķiniem; Budžeta komisijas ziņojums. 

 

A. Āboliņš informē, ka viņam ir priekšlikums – izņemt no darba kārtības 27. jautājumu 

"Par grozījumu Talsu novada domes 2018. gada 29. novembra lēmumā Nr. 490 “Par nekustamā 

īpašuma “Skola”, Laidzes pagasts, Talsu nov., nodošanu biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” 

bezatlīdzības lietošanā”. 

Pamato priekšlikumu – vakar [29.05.2024.] vakarā un šorīt esmu saņēmis papildu 

informāciju no biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” ar lūgumu šo jautājumu mazliet atlikt, jo 

ir vēl nepieciešama saruna ar biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” vadītāju.  

L. Pīlēģis jautā, kas ir tie jautājumi, kas vēl ir jāapspriež ar biedrību “Latvijas Sarkanais 

Krusts”? 

A. Āboliņš atbild, ka satikties un jautājumu izrunāt ir biedrības iniciatīva. Pauž saprasto, 

ka no Juridiskās nodaļas nav bijusi saruna ar biedrību, domā, ka ir jātiekas un jāizrunā. Norāda, 

ka šis jautājums, protams, ir jāskata nākamajā sēdē. 

L. Pīlēģis lūdz, lai līgumam tiek pievienoti visi pielikumi, kas līgumā ir paredzēti, tai 

skaitā arī par ieguldījumiem. 

A. Āboliņš – jā, to mēs pievienosim. 

A. Pinkens, saprotot, ka domei šodien jautājums nav jālemj, jo mūsu līgumpartnerim ir 

cits viedoklis par šo jautājumu, jautā, kā šis viedoklis varētu mainīt  Korupcijas novēršanas un 

apkarošanas biroja vēstulē norādīto? Atgādina, ka šobrīd mums ir jālemj par to, ka esošajā 

līgumā 30 gadu bezatlīdzības lietošanas termiņš jānomaina uz 10 gadiem. Kas varētu būt 

savādāk tāpēc, ka otra puse vēlas par šo jautājumu parunāt? 

Plkst.9.06 iziet D. Karols, ienāk plkst.9.09. 

E. Kalniņa atbild, ka šajā situācijā var diskutēt ar biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” 

pārstāvjiem, runāt par līgumsaistībām, bet tas nekādā gadījumā nemainīs Korupcijas 

novēršanas un apkarošanas biroja izvirzīto prasību sakārtot līguma termiņu ar tiesībām to 

pagarināt nākotnē. Šis jautājums nav diskutējams, un tas nav apspriežams. 

A. Pinkens aicina šo jautājumu izskatīt pēc iespējas ātrāk un nevis padiskutēt. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 
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Balsojums par priekšlikumu izņemt no darba kārtības 27. jautājumu "Par grozījumu Talsu 

novada domes 2018. gada 29. novembra lēmumā Nr. 490 “Par nekustamā īpašuma “Skola”, 

Laidzes pagasts, Talsu nov., nodošanu biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” bezatlīdzības 

lietošanā”. Iesniedza Andis Āboliņš. 

 

"PAR"  -  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Andis Āboliņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Ilva Norenberga [paceļot roku], Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis) 

"ATTURAS" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

neizņemt no darba kārtības 27.darba kārtības jautājumu. 

 

1.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par veselības aprūpes pabalstu” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 159 “Par saistošajiem noteikumiem “Par veselības aprūpes pabalstu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

2.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Pabalsts aprūpes mājās pakalpojuma nodrošināšanai” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 160 “Par saistošajiem noteikumiem “Pabalsts aprūpes mājās pakalpojuma 

nodrošināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

3.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Pabalsti bērnu izglītības procesa nodrošināšanai” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 161 “Par saistošajiem noteikumiem “Pabalsti bērnu izglītības procesa 

nodrošināšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

4.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par materiālās palīdzības pabalstiem” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 162 “Par saistošajiem noteikumiem “Par materiālās palīdzības 

pabalstiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

5.§ 

Par Mērsraga Mūzikas un mākslas skolas pievienošanu Mērsraga vidusskolai 

A. Āboliņš, U. Katlaps, A. Grīvāne-Bārda, A. Pinkens, I. Jansone 

 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.9.16 iziet A. Kalniņš, ienāk plkst.9.18. 

Jautājumus U. Katlapam uzdod A. Grīvāne-Bārda, A. Pinkens. A. Pinkens jautā, kā 

reorganizācija ietekmē Mērsraga Mūzikas un mākslas skolas darbiniekus? 

U. Katlaps atbild, ka no skolotāja viedokļa atšķirības nav, ir tikai administrācijas 

samazinājums. 

A. Pinkens jautā, vai lēmuma projektā nebūtu kādam jāuzdod un darbībām jānosaka 

termiņi, kas saistīti ar pašvaldības nolikuma grozījumu izstrādi, kurš to veiks?  

I. Jansone atbild, ka, ja šodienas lēmums attiecībā par Mērsraga Mūzikas un mākslas 

skolu tiks pieņemts, grozījumi tiks iekļauti arī saistošajos noteikumos, kas šobrīd ir nodoti 

sabiedrības apspriešanai un līdz ar to no saraksta, kurā ir norādītas pašvaldības iestādes, šī 

iestāde tiks svītrota, jo saistošo noteikumu, tieši šī sadaļa, ir plānots, ka stājas spēkā no 

1.  septembra, un arī šis ir tas gadījums, kas stāsies spēkā no 1.septembra. 

A. Pinkens jautā, vai Mērsraga Mūzikas un mākslas skolas darbiniekiem darba līgums 

tiek grozītas visas šīs reorganizācijas rezultātā? 

U. Katlaps – jā, jo viņiem līguma slēdzējs būs Mērsraga vidusskola. 

A. Pinkens jautā, kurš par to būs atbildīgs un kādā termiņā tas ir jānokārto? 

U. Katlaps min, ka jebkurā gadījumā tas ir jānokārto līdz 1. septembrim. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 163 “Par Mērsraga Mūzikas un mākslas skolas pievienošanu Mērsraga 

vidusskolai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par Montas Jēkabsones atbrīvošanu no Pūņu pamatskolas direktores amata 

A. Āboliņš, U. Katlaps, A. Pinkens 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

Jautājumus ziņotājam uzdod A. Pinkens 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 164 “Par Montas Jēkabsones atbrīvošanu no Pūņu pamatskolas direktores 

amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par Daces Obodovskas atbrīvošanu no Talsu Kultūras centra direktora amata 

A. Āboliņš, I. Purviņa, A. Pinkens, I. Norenberga 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. 

Jautājumus I. Purviņai uzdod A. Pinkens, A. Āboliņš. 

I. Norenberga pauž pateicību D. Obodovskai par ieguldījumu. Novēl veiksmi 

nākamajos izaicinājumos. 

A. Āboliņš izsaka pateicību D. Obodovskai par ieguldīto darbu.  

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 165 “Par Daces Obodovskas atbrīvošanu no Talsu Kultūras centra 

direktora amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

8.§ 

Par Jura Orinska atbrīvošanu no Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja amata  

A. Āboliņš, I. Purviņa 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. 

            A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 166 “Par Jura Orinska atbrīvošanu no Kolkas pagasta pārvaldes vadītāja 

amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

9.§ 

Par Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra lēmuma Nr. 51 “Par bieži 

sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “SC GRUPA”” un Talsu 

novada domes 2022. gada 29.septembra lēmumu Nr.424 “Par bieži sastopamo derīgo 

izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “TALCE”” atcelšanu 

A. Āboliņš, A. Svarinska 

A. Svarinska ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.9.35 iziet S. Pētersone, ienāk plkst.9.37. 

            A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 167 “Par Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra 

lēmuma Nr. 51 “Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “SC 

GRUPA”” un Talsu novada domes 2022. gada 29.septembra lēmumu Nr.424 “Par bieži 

sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujas izsniegšanu SIA “TALCE”” atcelšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8801 007 0040 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 168 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8801 007 0040 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

11.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 008 0766 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 169 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8882 008 0766 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12.§ 

Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8872 011 0017 

A. Āboliņš, G. Bērziņš, I. Romaško 

 

G. Bērziņš jautā, vai šajā gadījumā nav nepieciešams zemes ierīcības projekts? 

I. Romaško atbild, šajā gadījumā zemes ierīcības projekts nav nepieciešams. Šobrīd 

zemes gabalam notiek kadastrālā uzmērīšana, kā rezultātā šī platība atbilstoši Ministru kabineta 

noteikumiem Nr. 1019 “Zemes kadastrālās uzmērīšanas noteikumi” pārsniedz pieļaujamo 

nesaisti, līdz ar to pēc ministru kabineta noteikumiem ir nepieciešams pieņemt domes lēmumu, 

kurā precizēt jauno platību. 

Plkst.9.42 sēdei pievienojas G.Sebris. Balsojumā vēl nepiedalās. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 170 “Par zemes platības precizēšanu zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8872 011 0017”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8870 002 0037 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 171 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8870 002 0037 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

14.§ 

Par nekustamā īpašuma sadali un zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8894 003 

0143 nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 
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Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 172 “Par nekustamā īpašuma sadali un zemes vienības ar kadastra 

apzīmējumu 8894 003 0143 nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8801 013 0276 nodošanu bez atlīdzības 

Latvijas valsts īpašumā 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 173 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8801 013 0276 

nodošanu bez atlīdzības Latvijas valsts īpašumā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

16.§ 

Par mērķdotācijas pašvaldību autoceļiem (ielām) izlietojuma plānu trīs gadu periodam 

no 2024. gada līdz 2026.gadam “Mērķdotācijas indikatīvais plāns” apstiprināšanu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

Plkst.9.46 iziet K. Kalniņš. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 174 “Par mērķdotācijas pašvaldību autoceļiem (ielām) izlietojuma plānu 

trīs gadu periodam no 2024. gada līdz 2026.gadam “Mērķdotācijas indikatīvais plāns” 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

17.§ 

Par Aijas Svarinskas atbrīvošanu no Talsu novada Zaļumsaimniecības komisijas locekļa 

amata 

A. Āboliņš, A. Pinkens 

A. Lorence atbild uz A. Pinkena jautājumu. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 175 “Par Aijas Svarinskas atbrīvošanu no Talsu novada 

Zaļumsaimniecības komisijas locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

18.§ 

Par Talsu novada pašvaldības mantas nomas izsoles komisiju 

A. Āboliņš, A. Lorence, A. Pinkens 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

            Plkst.9.50 ienāk K. Kalniņš. 

A. Pinkens jautā, kāpēc netiek pārskatīts komisijas nolikums? 

A. Lorence atbild, ka no Juridiskās nodaļas tika saņemta informācija, ka ir grozīts 

normatīvais regulējums, kas atļauj turpmāk rīkot elektroniskās izsoles, līdz ar to nolikums 

šobrīd netiek grozīts. Jāpārrunā jautājums par turpmāko darba organizāciju –  nolikums tiks 

virzīts izskatīšanai kādā citā domes sēdē. 

Paskaidro, ka ņemot vērā reorganizācijas procesu, būs jāgroza, jāpilnveido ļoti daudzi 

dažādi dokumenti. Šie ir tikai niecīga daļa no tiem dokumentiem, kas tiks virzīti un sakārti laika 

gaitā. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andra Grīvāne-Bārda) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 176 “Par Talsu novada pašvaldības mantas nomas izsoles komisiju”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

19.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

Pasažieru pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas komisijas nolikums” 

A. Āboliņš, A. Lorence, J. Kļava, S. Pētersone, D. Karols 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

J. Kļava, norādot, ka sakarā ar budžeta problēmām Rīcības plānā ir ierakstīts viens 

punkts –  izvērtēt un pārskatīt dažādu komisiju locekļu skaitu, jautā, vai ar šiem lēmumi tas jau 

tiek darīts? 

A. Lorence atbild, ka šobrīd tiek precizēta tikai situācija atbilstoši reorganizācijas 

izmaiņām. 

J. Kļava jautā, kad tas tiek plānots to darīt? 

S. Pētersone atbild, ka jūnijā tiks nākts ar priekšlikumiem attiecībā uz komisijām. 

 

            A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 177 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

nolikumā “Talsu novada Pasažieru pārvadājumu un ceļu apsaimniekošanas komisijas 

nolikums”. Lēmums pievienots protokolam. 
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20.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta nolikumā 

“Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas nolikums” 

A. Āboliņš, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

                A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 178 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. 

augusta nolikumā “Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas nolikums”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

21.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta nolikumā 

“Talsu novada medību koordinācijas komisijas nolikums” 

A. Āboliņš, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

                A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 179 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. 

augusta nolikumā “Talsu novada medību koordinācijas komisijas nolikums”. Lēmums 

pievienots protokolam. 
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22.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā komisijas 

nolikums” 

A. Āboliņš, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

                A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 180 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

nolikumā “Talsu novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā 

komisijas nolikums”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

23.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra nolikumā 

Nr.  3/2024 “Budžeta komisijas nolikums” 

A. Āboliņš, A. Lorence, A. Pinkens 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens, norādot, ka skatoties Budžeta komisijas protokolā, komisija joprojām 

lemj par 50 EUR pārlikšana no viena kodu uz otru un tamlīdzīgas lietas, pauž neizpratni, 

kāpēc komisija to dara, ja nolikumā šādu pienākumu vai vispār šāda veida lēmumus nevar 

ieraudzīt. Jautā, saskaņā ar kuru no komisijas nolikumā paredzētajiem punktiem komisija 

ar šo nodarbojas? 

A. Āboliņš atbild, ka, ja ir iesniegums adresēts Budžeta komisijai, Budžeta 

komisija to jebkurā gadījumā izskata. Min, ka vēlreiz ir jāsazinās ar iestādēm, vai atkārtoti 

ir jānosūta izpilddirektora rīkojums, ka šādi iesniegumi nav nepieciešami. 

A. Pinkens norāda, ka, ja Budžeta komisijai tiek iesniegti iesniegumi par mazām 

summām, tas nenozīmē, ka komisijai ir kompetence vispār pieņemt vai nepieņemt 

lēmumu, jo, ja tie tiek izskatīti, tad komisija pieņem, ka viņas lēmumam ir kaut kāda 

nozīme, tai pašā laikā, ja komisijai tas nav paredzēts nolikumā, vai jūs lemjat, vai nelemjat 

tam nav nekādas tiesiskas sekas. Jūs joprojām turpināt imitēt aktīvu darbību, lemjot par to, 

ko jums nav jālemj. 

A. Āboliņš apņemas to ņemt vērā un turpmāk mazās summas neizskatīs. 

 

                A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  2 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga) 

"ATTURAS" -  2 (Antra Grūbe, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 181 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 

29.   februāra nolikumā Nr. 3/2024 “Budžeta komisijas nolikums”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

24.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības 2024. gada 29. februāra lēmumā Nr.48 “Par 

Budžeta komisijas sastāva apstiprināšanu” 

A. Āboliņš, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

                A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Andra Grīvāne-Bārda) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 182 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības 2024. gada 29. februāra 

lēmumā Nr.48 “Par Budžeta komisijas sastāva apstiprināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

25.§ 

Par Tatjanas Neilandes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju piešķiršanas komisijas 

locekļa amata 

A. Āboliņš, A. Lorence, A. Pinkens, S. Pētersone 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens jautā par turpmāko komisijas darbību. 

S. Pētersone atbild, ka šobrīd komisija ir lemtspējīga. Min, ka šis arī būs jautājums, kas 

jūnijā tiks vērtēts attiecībā vispār par komisijām un komisijas locekļu skaitu. Piebilsts, ka šobrīd 

stipendiju piešķiršanas komisija faktiski jaunas stipendijas, kā mēs lēmām, šogad nepiešķirs, 
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tajā pašā laikā ir dažādi jautājumi, kas saistīti, piemēram, ar to, ka kāds dodas attaisnotā 

prombūtnē uz kādu laiku un līdz ar to stipendiju piešķiršanu jāpārtrauc.  

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 183 “Par Tatjanas Neilandes atbrīvošanu no Talsu novada Stipendiju 

piešķiršanas komisijas locekļa amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

26.§ 

Par Ivara Maķevica atbrīvošanu no Talsu novada Dzīvokļu komisijas priekšsēdētāja 

amata 

A. Āboliņš, A. Lorence, A. Pinkens, S. Pētersone 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu. 

            A. Pinkens jautā, kas tālāk notiek ar šo komisiju? 

S. Pētersone atbild, ka šis jautājums ir viens no pirmajiem, kas ir dienas kārtībā, un 

tuvākajā laikā tiks piedāvāti risinājumi, iespējams, ka tie būs citi risinājumi nekā šobrīd. 

A.Pinkens jautā, kad tas varētu būt? 

S. Pētersone – jūnijs. 

              

A.Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 184 “Par Ivara Maķevica atbrīvošanu no Talsu novada Dzīvokļu komisijas 

priekšsēdētāja amata”. Lēmums pievienots protokolam. 
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27.§ 

Par Talsu novada domes 29.11.2018. lēmuma Nr. 490 “Par nekustamā īpašuma “Skola”, 

Laidzes pagasts, Talsu nov., nodošanu biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” 

bezatlīdzības lietošanā” grozījumiem 

A. Āboliņš, E. Kalniņa, O. Kļava, A. Stūrmanis, L. Pīlēģis, A. Pinkens, D. Karols, 

G. Bērziņš, I. Jansone, A. Kalniņš,  

E. Kalniņa ziņo par lēmuma projektu. Lēmuma projekts sagatavots pamatojoties uz 

pašvaldībā saņemto Korupcijas novēršanas un apkarošanas biroja vēstuli, kurā lūgts nodrošināt 

nekustamā īpašumu “Skola”, Laidzes pagastā izmantošanu atbilstoši Publiskas personas 

finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas novēršanas likuma normām, respektīvi, precizēt 

līguma darbības laiku nododot nekustamo īpašumu bezatlīdzības lietošanā uz laiku, kas ir ne 

ilgāks par 10 gadiem. 

A. Āboliņš dod vārdu biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” pārstāvim. 

O. Kļava ziņo, ka biedrība rēķinājās ar to, ka līguma termiņš ir noteikts uz 30 gadiem, 

jo ēkā bija jāveic ļoti lieli kapitālieguldījumi. Noslēdzot līgumu, rēķinoties ar šo termiņu, 

biedrība ēkā no 2019. gada 1. janvāra līdz 2020.gada 31. decembrim ir ieguldījusi 378 000,00 

EUR, bez PVN. Attiecībā uz ieguldījumiem, pašvaldība parakstot aktu, ieguldījumus ir atzinusi. 

Norāda, ka ar biedrību nav notikusi neviena saruna, jo šis nav klasiskais bezatlīdzības lietošanas 

līgums. Šis līgums uzliek biedrībai pienākumu veikt kapitālieguldījumus, tas ir, veikt remontu, 

ko biedrība ir izpildījusi. 

Aicina lēmuma projekta izskatīšanu atlikt, jūnijā pašvaldībai un biedrībai satikties, 

izrunāt arī citus juridiskus varianti, kādā veidā varam sakārtot šos ieguldījumus. Ir dažāda veida 

juridiskās nianses, ar ko vajadzētu tikt skaidrībā. Min, ka, ja ir jāgroza termiņš, uz ko uzstāj 

Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojs, tad pie reizes jāgroza arī citi līguma punkti, kas 

atrunātu šos ieguldījumus. Min, ka varbūt amortizācijas laiku, varētu noteikt līgumā līdz 

2049.  gadam. 

A. Stūrmanis jautā, cik no 378 000,00 EUR ir neatdalāmie ieguldījumi? 

O. Kļava atbild, ka šeit tiek runāts tikai par kapitālieguldījumu. 

L. Pīlēģis jautā, kurš no pašvaldības puses parakstījis aktus par ieguldījumiem, kāpēc 

tie nav pievienot līgumam? Līgumā ir noteikts, ka šiem aktiem jābūt pielikumā. 

A. Āboliņš lūdz V. Bārdu to noskaidrot. 

L. Pīlēģis – ne tikai noskaidrot, bet arī šos aktus pielikumā ar visām atbildīgajām 

personām, kas ir izvērtējušas ieguldījumus, lūdz iesūtīt. 

A. Āboliņš – jā.  

D. Karols jautā E. Kalniņai, vai desmit gadi, tas ir paredzēts arī līgumā, ka šis termiņš 

automātiski tiek pagarināts, vai pēc desmit gadiem ir jārīko jauna izsole, neskatoties uz 

iepriekšējo nomnieku veiktajiem kapitālieguldījumiem? 

E. Kalniņa atbild, ka ir tiesības pagarināt nerīkojot jaunu izsoli, maksimālais termiņš ir 

30 gadi, kas ir līgumā, bet likums nosaka, ka līgums jāslēdz uz 10 gadiem, ar tiesībām to 

pagarināt. Izsoli var nerīkot un līgumu pagarināt maksimālo laiku – 30 gadus. 

D. Karols – pie zināmiem nosacījumiem, kas ir jāizpilda vienai un otrai pusei, minētie 

grozījumi un līgums paredzēs tādu iespēju, ka var arī, ja abas divas puses ir izpildījušas 

nosacījumus, automātiski šo līgumu pagarināt arī pēc šīm izmaiņām, kas tiek piedāvātas dotajā 

brīdī? 

E. Kalniņa atbild, ka korektāk būtu, ka pēc 10 gadiem tiek noslēgta vienošanās, nevis 

automātiski pagarinās. Bet var izvērtēt un iekļaut līgumā arī šādu punktu, ka, ja pusēm nav 

pretenziju, līgums tiek pagarināts, piemēram, vēl uz 10 gadiem, nepārsniedzot kopējo līguma 

darbības laiku – 30 gadi. 

A. Pinkens diskutē ar D. Karolu par Talsu novada domes 29.11.2018. pieņemto lēmumu 

Nr. 490 saistībā ar Publiskas personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas novēršanas 
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likumā noteiktajām prasībām par termiņu, kurā ir atļauts nodot bezatlīdzības lietošanā. 

Skaidrojumu sniedz arī E. Kalniņa. 

Plkst.10.38 iziet D. Karols, ienāk plkst.10.41. 

A. Pinkens jautā, vai līgums tika izskatīts vēl no kāda aspekta, vai vienīgais, uz ko 

nefokusējāmies ir termiņa grozījums? 

E. Kalniņa atbild, ka lēmuma projekta ietvaros ir tikai līguma termiņa grozījums. 

G. Bērziņš min, ka šajā brīdī mums būtu jāmeklē risinājumi, kas pēc iespējas mazāk 

aizskartu biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” tiesības, saprotot, ka nevaram ignorēt 

Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojs pieprasījumu, jo, ja tas tiks ignorēts, var sekot 

citas tiesiskās darbības. 

Aicina šodien jautājumu neskatīt – bez tā, ka grozīt termiņu, konstatēt arī veiktos 

ieguldījumus. Pieņem, ka biedrība varēja paļauties uz to, ka līguma termiņš būs tāds, kāds 

līgumā noteikts ar veiktajiem ieguldījumiem un amortizāciju, iespējams, tas būtu jāfiksē 

attiecīgi šajos līguma grozījumos, un būtu jāfiksē arī tas, ka biedrībai ir tiesības pagarināt šo 

līgumu. Varbūt tas būtu risinājums rīcībai ar ieguldījumiem, proti, ja pašvaldība nepagarina 

kaut kādu iemeslu dēļ šo termiņu, iztekot 10 gadu termiņam, visdrīzāk biedrībai būtu tiesības 

uz zaudējumu atlīdzību. Ja attiecīgi līgums tiktu pagarināts, tad biedrības intereses varētu tikt 

skartas mazāk vai neskartas, un tādējādi zustu arī tiesības prasīt no pašvaldības jebkādu 

iespējamo zaudējumu atlīdzību. Bilst, ka viņam te prasītos ne tikai termiņa pagarinājuma 

punkts, bet arī šeit minēto noteikumu fiksēšana, gan arī iespējams pārskatīšana. 

L. Pīlēģis jautā, vai šajā ēkā atrodas vēl kaut kas cits bez biedrības “Latvijas Sarkanais 

Krusts”? 

O. Kļava atbild, ka ēkā atrodas viens dzīvoklis, kuru pašvaldība šajā bezatlīdzības 

lietošanas līgumā ir uzlikusi kā apgrūtinājumu biedrībai. 

L. Pīlēģis jautā Juridiskajai nodaļai, vai ņemot vērā faktu, ka tur atrodas šāds dzīvoklis, 

tas nerada kādus sarežģījumus, ka varam nodot tā vienkārši bezatlīdzības lietošanā, neizdalot 

to atsevišķi kā dzīvokļa īpašumu? Vai mēs bijām tiesiski šādā veidā to nodot pēc likuma? 

I. Jansone paskaidro, ka ņemot vērā to, ka tādu informāciju nav pētījusi, šādu 

informāciju uzreiz nevarēs dot. Min, ka var pēc tam ar Īpašumu un vides aizsardzības nodaļu 

šo jautājumu noskaidrot un nodot informāciju, ja tas interesē. Ja ir pamatojums, kāpēc biedrībai 

attiecīgi šīs dzīvojamās telpas ir nepieciešamas, tad teorētiski tās varēja būt nodotas.  

L. Pīlēģis jautā, otrā vietā, kur ir Sociālās aprūpes un rehabilitācijas centrs „Stūrīši”, vai 

tur arī vēl atrodas kaut kas cits bez biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts”? 

           O. Kļava – jā, ir un atbilstoši noslēgtajam līgumam ir arī sakārtota procedūra. 

           A. Pinkens jautā, kurš saņem īres maksu par īres līgumu? 

           O. Kļava atbild, ka īres maksu atbilstoši noslēgtajiem līgumiem saņem tas, kas izīrē, šajā 

gadījumā biedrība izīrē dzīvokli. 

           A. Pinkens, secinot, ka pašvaldība par sev piederošu dzīvokli nesaņem īres maksu, jautā, 

vai pašvaldība drīkst nodot tiesību izīrēt savu dzīvokli jebkuram citam? Lūdz šo jautājumu 

piefiksēt un noskaidrot. 

          A. Pinkens diskutē ar E. Kalniņu par līguma 5.12., 5.6. punktu. 

          A. Pinkens, atsaucoties uz Talsu novada domes 29.11.2018. lēmuma Nr. 490 2.punktā 

paredzēto, ka šis līgums ir jāreģistrē zemesgrāmatā, norāda, ka zemesgrāmatas norakstā neredz 

reģistrētu šo bezatlīdzības līgumu. 

         E. Kalniņa atbild, ka viņai nav informācija, kas ir noticis tajā laikā. 

         G. Bērziņš jautā, vai teorētiski nav iespējamas risinājums, ka uz šo brīdi līgums tiek 

pārjaunots nomas līgumā, attiecīgi fiksējot ieguldījumus, šie ieguldījumi ir nomas maksa, kas 

katru mēnesi attiecīgi amortizējās no tā, kas tiek lietots. Min iespējamo risinājumu, ka biedrības 

gadījumā, nav jārīko izsole, jo biedrība ir sabiedriskā labuma organizācija. 

    I. Jansone paskaidro, ka viņai pirmsšķietami izskatās, ka nav iespējams 

pārjaunojums, jo te ir pilnīgi cita normatīvā akta regulējums, kas attiecas uz nomas tiesībām. 

Pauž šaubas, vai būs iespējams nodot nomā bez izsoles rīkošanas. 
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   L. Pīlēģis, atsaucoties uz O. Kļavas minēto, ka Sociālās aprūpes un rehabilitācijas 

centram „Stūrīši” vienošanās ir sakārtota atbilstoši normatīvajiem aktiem, lūdz līdz nākamās 

nedēļas trešdienai atsūtīt gan līgumu, gan vienošanos, gan visu pārējo, kas attiecas uz šo vietu, 

ka šeit atrodas ne tikai biedrība “Latvijas Sarkanais Krusts”, bet vēl kaut kas cits. 

              A. Āboliņš lūdz V. Bārdu šo informāciju piefiksēt un nosūtīt. 

  A. Pinkens jautā, vai parastas nomas gadījumā, 30 gadus varētu uzreiz noteikt jau ar 

vienu procesu? 

I. Jansone – jā, rīkojot izsoli, iznomātājs pats nosaka, kāds ir šis maksimālais termiņš, 

tur ierobežojumu nav. Ņemot vērā šī potenciālā nomnieka sniegto pakalpojumu var noteikt arī 

uz 30 gadiem. 

G. Bērziņš, atsaucoties uz I. Jansones teikto, min, ka varbūt tas ir papētīšanas vērts.        

            O. Kļava aicina deputātus aizbraukt uz Laidzes skolu un pārliecināties par veiktajiem 

ieguldījumiem. 

            Aicina neko nemainīt, jūnijā satikties, izdebatēt. 

            D. Karols pauž viedokli. Norāda, ka dotajā brīdī pieņemot lēmumu par desmit gadiem,  

jebkurā gadījumā atgriezīsimies pie šī līguma, jo biedrības “Latvijas Sarkanais Krusts” 

pārstāvji, juristi, iesaistītās personas iepazīsies, un tad nāks ar priekšlikumiem, kādas izmaiņas 

ir jāveic pašvaldības noslēgtajā līgumā. 

          A. Kalniņš pauž viedokli. Aicina jautājumu samērīgā termiņā atlikt, līdz brīdim, kad 

apsēžas divas puses – pašvaldība un biedrības pārstāvji un nāk ar konkrētu risinājumu, kā 

līgumu noslēgt, lai būtu izdevīgi abām pusēm. 

          Plkst.11.09 iziet G. Sebris, ienāk plkst.11.10. 

          A. Pinkens pievienojas aicinājumam ķerties pie līguma rūpīgas izskatīšanas un 

risinājuma rašanas. Aicina pašvaldības vadītāju izskatīt līguma visus punktus, tai skaitā arī tos, 

kas attiecas uz veiktajiem ieguldījumiem. Norāda, ka noteikti gribēs turpināt iepazīties ar šo 

situāciju, ja tā ir pagasta pārvaldes, vai kādas citas pašvaldības iestādes atbildība, tad šo 

informāciju apkopot un nosūtīt deputātiem. Min, ka, ja akti ir vienkārši aizmirsti pievienot pie 

bezatlīdzības līgumu, tad viss kārtībā. Aicina darīt deputātiem tos zināms, lai varētu secināt, 

kas patiesībā no pašvaldības viedokļa tur ir noticis, tai skaitā arī gan par dzīvokli, gan jautājums 

par zemesgrāmatā neveikto ierakstu par šādu apgrūtinājumu uz nekustamo īpašumu. Lūdz visas 

šīs lietas pēc iespējas ātrāk piefiksēt un darīt deputātiem zināmas.  

        Informē, ka viņš balsojumā nepiedalīsies. 

        L. Pīlēģis informē, ka viņš un viņa kolēģi [A. Grūbe, K. Kalniņš, I. Norenberga]  

balsojumā par šo jautājumu nepiedalīsies. 

        Pievienojas A. Pinkena teiktajam par lūgumu iesūtīt informāciju. 

        Aicina izskatot līgumu, apskatīties visus punktus, kas tika pieminēti līdzīgi kā uz 

komunāliem pakalpojumiem, jo arī tur ir jautājums, kā tas tiek risināts. Neatceras, ka būtu tarifs 

noteikts šajā pagasta pārvaldē. Aicina šos visus jautājumus izskatīt, kārtīgi izdiskutēt arī ar otru 

pusi un informēt deputātus par risinājumiem. Informēt par turpmākajām darbībām, kas ir 

saistītas ar šo līgumu. 

 

A. Āboliņš informē, ka G. Bērziņš ir iesniedzis priekšlikumu. Dod vārdu G. Bērziņam.  

G. Bērziņš pamato savu priekšlikumu. Nav pilna informācija par izskatāmo jautājumu. 

Aicina lemt par šī jautājuma izslēgšanu no šīsdienas darba kārtības un lūgt iekļaut šo jautājumu 

nākamā kārtējā domes sēdē. Attiecīgi pa šo laiku izrunāt iespējamos juridiskos risinājumus, kā 

no šīs situācijas iziet, lai pēc iespējas mazāk aizskartu biedrības intereses. 

A. Āboliņš jautā Juridiskās nodaļas viedokli, vai pie šī jautājuma var šādu priekšlikumu 

atbalstīt, kas ir saistībā ar darba kārtību? 

I. Jansone atbild, ka attiecībā par darba kārtību dome jebkurā brīdī var lemt par 

jautājuma izslēgšanu vai iekļaušanu darba kārtībā, ja par to nobalso divas trešdaļas no 

klātesošajiem domes deputātiem.  



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Pauž šaubas, ka to būs iespējams izdarīt jūnijā, jo lielākā daļa no Juridiskās nodaļas 

rītdien [31.05.2024.]  izbeidz darba tiesiskās attiecības vai vismaz daļēji vairāk nav nodarbināti 

šajā jomā –  jūnijā pašvaldībā ir tikai viens jurists. 

G. Bērziņš neuztur uzstādījumu par vienu mēnesi. Min, ka attiecībā uz Korupcijas 

novēršanas un apkarošanas biroja pieprasījumu, mēs redzam, ka tur nav termiņa. Skaidrs, ka ir 

jārīkojas, bet, ja ir vēlme noskaidrot, vai dome kaut ko ir darījusi, jā dome ir darījusi, domei ir 

bijis šis jautājums iekļauts darba kārtībā, ir bijušas diskusijas, ir konstatēti vairāki 

problēmjautājumi, kuriem būtu jāmeklē risinājumi, un tāpēc arī šobrīd šis jautājums tiek atlikts. 

A. Stūrmanis precizē, vai jautājuma izskatīšanas laikā var šādu priekšlikumu iesniegt; 

vai divas reizes var balsot par viena un tā paša jautājuma izslēgšanu no darba kārtības, jo 

vienreiz jau tika balsots un nenobalsoja ar divām trešdaļām? 

I. Jansone lūdz piecu minūšu tehnisko pārtraukumu. 

D. Karols jautā, dotajā brīdī bijām pie priekšlikuma sadaļas, vairāki deputāti pauda, ka 

viņi nepiedalās balsojumā, no kā veidojās divas trešdaļas? 

I. Jansone atbild, ka no balsojošiem. 

A. Pinkens jautā, vai tiešām šī ir situācija, kurā mēs varētu pieņemt, ka mēs neesam 

jautājumu izskatījuši, jo būtībā mēs esam pie priekšlikumiem par lēmuma projektu, bet ne par 

darba kārtību. 

A. Pinkens norāda, ka nepiedalās balsojumā par lēmuma projektu, par to, kāds tas šobrīd 

ir nodots. Attiecībā uz priekšlikumu, tas ir cits balsojums. 

 

A. Āboliņš plkst. 11.17 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.11.36 tiek turpināta sēde. 

Nav G. Sebris, A. Astrātovs, S. Pētersone. 

 

I. Jansone paskaidro, ka Talsu novada pašvaldības darba reglamenta 52. punktā ir 

norādīts, ka deputātiem ir tiesības elektroniskā dokumentu vadības sistēmā līdz debašu par 

konkrēto jautājumu beigām iesniegt priekšlikumu par domes lēmuma grozījumiem. Ņemot 

vērā, ka iesniegtais priekšlikums neskar konkrēto darba kārtības jautājumu, bet ir par sēdes 

darba kārtību, iestājas Pašvaldību likuma 34. panta otrajā daļā noteiktais, ka dome, nobalsojot 

ar vismaz divas trešdaļas klātesošo deputātu skaitu, var izslēgt no darba kārtības vai iekļaut tajā 

kādu jautājumu. Līdz ar to šinī gadījumā priekšlikums skar sēdes darba kārtību, un par to ir 

jābalso, kā par izmaiņām sēdes darba kārtībā ar divu trešdaļu balsu vairākumu, ja tas tiek 

apstiprināts. 

Plkst.11.37 ienāk S. Pētersone, A. Astrātovs. 

A. Stūrmanis norāda, ka jautājums ir par to, vai varam otrreiz balsot, ja vienu reizi jau 

balsojām? 

I. Jansone atbild, ka nekur nav noteikts, ka par vienu un to pašu jautājumu nevar balsot 

divas reizes. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par G. Bērziņa priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "Izslēgt darba kārtības 27.punktu". Iesniedza Gaidis Bērziņš. 

"PAR"  -  
6 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Ainis Stūrmanis) 

"PRET" -  
8 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis) 

"ATTURAS" -  1 (Andis Āboliņš) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Dainis Karols) 
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DOME NOLEMJ 

priekšlikums noraidīts 

 

A. Āboliņš aicina balsot par  lēmuma projektu. Saprotot, ka nav kvoruma, plkst. 11.42 

izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.13.00 tiek atsākta sēde. 

Nav I. Norenberga. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Gaidis Bērziņš) 

"NEPIEDALĀS" -  
6 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis) 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 185 “Par Talsu novada domes 29.11.2018. lēmuma Nr. 490 “Par 

nekustamā īpašuma “Skola”, Laidzes pagasts, Talsu nov., nodošanu biedrības “Latvijas 

Sarkanais Krusts” bezatlīdzības lietošanā” grozījumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

28.§ 

Par būves ar nosaukumu “Mazirbes speciālā internātskola” daļas, būves ar nosaukumu 

“Sporta laukums” un zemes vienības “ Mazirbes skola”, Mazirbē, Kolkas pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Latvijas Universitātei 

A. Āboliņš, E. Kalniņa, A. Astrātovs, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš 

 

E. Kalniņa ziņo par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldībā saņemts Latvijas 

Universitātes Lībiešu institūta iesniegums ar lūgumu izskatīt iespēju atbalstīt lībiešu bērnu un 

jauniešu vasaras skolas Mierlinkizt norisi Mazirbes skolā no 2024. gada 25. jūlija līdz 

2024.  gada 3. augustam, nododot nometnes nodrošināšanai nepieciešamās Mazirbes skolas 

telpas bezatlīdzības lietošanā, lai spētu pilnā apjomā īstenot vasaras skolas programmas.  

A. Astrātovs jautā, vai lībiešu bērnu un jauniešu vasaras skola jauniešiem būs bez 

maksas? 

E. Kalniņa pauž saprasto, ka jā, jo tā ir ar valsts atbalstu. 

J. Kļava, norādot uz lemjošās daļas 2.1.2.punktu, pauž saprasto, ka novads maksās par 

atkritumu izvešanu, ūdens/kanalizācijas un elektroenerģijas nodrošināšanu. 

E. Kalniņa – nē, mēs dodam telpas bezatlīdzības lietošanā un Latvijas Universitāte slēdz 

līgumu ar Kolkas pagasta pārvaldi par ūdeni, atkritumiem, elektrību. 

A. Pinkens atbild uz J. Kļavas jautājumu par procesu saistībā ar īpašuma atsavināšanu.  

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 185 “Par būves ar nosaukumu “Mazirbes speciālā internātskola” daļas, 

būves ar nosaukumu “Sporta laukums” un zemes vienības “ Mazirbes skola”, Mazirbē, Kolkas 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Latvijas Universitātei”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Plkst.13.09 ienāk O. Solovjovs. 

29.§ 

Par pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru un novadu apvienība” un 

Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 29.jūnija lēmuma Nr.270 “Par pašvaldības 

dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība” atzīšanu par spēku zaudējušu 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs [paceļot roku], Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 186 “Par pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru un 

novadu apvienība” un Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 29.jūnija lēmuma Nr.270 

“Par pašvaldības dalību biedrībā “Reģionālo attīstības centru apvienība” atzīšanu par spēku 

zaudējušu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

30.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 

A. Āboliņš, D. Karols, A. Pinkens, I. Jansone, A. Bajāre, A. Kalniņš, A. Stūrmanis, 

I. Norenberga, O. Solovjovs, S. Pētersone 

 

D. Karols ziņo par lēmuma projektu. Ar pašvaldības domes 2023. gada 29. jūnija 

lēmumiem pašvaldība izbeidza dalību dažādās sporta biedrībās, federācijās. Jau tajā laikā 

izskanēja diskusija, ka mums ir kaut kādā brīdī tas jāpārskata, jo reālais lēmumu stāšanās laiks 
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ir jūlijs. Līdz ar to tika izvērtēts, pārskatīts un dotajā brīdī tiek virzīta Talsu novada Sporta 

skolas pārstāvniecības dalība dažādās biedrībās un federācijās un pilnvarotais biedrs ir tieši 

Talsu novada Sporta skola, tas visos lēmuma projektos ir vienāds. 

Lēmuma projektā pēc Finanšu komitejas ir redakcionālas izmaiņas un papildinājumi 

saistībā ar likumdošanu, precizēts Sporta likums, kas arī ir norādīts lēmuma projekta 

preambulas daļā un katras biedrības un federācijas praktiskais ieguvums, iesaiste un 

vajadzība, kam atbalstu ir pauduši arī sporta organizācijas, Sporta skola, Sporta komisija un 

citas iesaistītās un ieinteresētās personas. Deputātiem ir sagatavots un nosūtīts apkopojums 

par citu pašvaldību dalību biedrībās.  

Aicina atbalstīt lēmuma projektus. 

Plkst.13.12 iziet L. Pīlēģis, ienāk plkst.13.13. 

A. Pinkens jautā Juridiskajai nodaļai, ja atzīstam, ka pašvaldība nav biedrs, kāds 

juridisks statuss šajā gadījumā ir izglītības iestādei Talsu novada Sporta skola? 

I. Jansone – kas izriet no Biedrību un nodibinājumu likuma un Sporta likuma, šajā 

gadījumā par attiecīgās sporta federācijas biedru kļūst Sporta skola, tā arī iegūst likumā 

noteiktās juridiskās personas tiesības un statusu, ko likums nosaka, tātad kā juridiskā persona 

biedrībā iestājās, kā viņa tajā darbojās, kas viņu pārstāv, un tamlīdzīgi. 

Lēmuma projektos ir norādīta informācija, kas bija atrodama šo likumu grozījumu 

anotācijās par tiem apsvērumiem, kāpēc šāds regulējums attiecīgi Sporta likumā un  Biedrību 

un nodibinājumu likumā ir paredzēts, ka attiecīgi nevis pati pašvaldība, bet tās dibinātas sporta 

skola kļūst par attiecīgās federācijas biedru. 

A. Pinkens jautā, vai Sporta skola darbojas pašvaldības vārdā, viņa var uzņemties 

saistības? 

I. Jansone atbild, ka šajā gadījumā pašai pašvaldībai ir jānosaka, kā sporta skola 

darbojās, kādi ir tās atskaites principi, lēmumu pieņemšanas principi un visi citi noteikumi, lai 

pašvaldība caur savu dibināto sporta skolu varētu savas intereses aizstāvēt. 

A. Pinkens jautā, kā to plānojam darīt – vai tie būtu iekšējie noteikumi? 

I. Jansone atbild, ka teorētiski tie ir iekšējie noteikumi, kas nosaka kā Sporta skolai 

jārīkojas esot biedram šajās sporta federācijās, kā jāaizstāv savas intereses, kā ir jādod atskaites, 

kā ir jāinformē par būtiskiem lēmumiem, kas skar, tai skaitā arī sporta dzīvi pašvaldībā, tai 

skaitā arī attiecīgās sporta izglītības programmas. 

A. Pinkens jautā, kā kompetence tā ir? 

I. Jansone atbild, ka ņemot vērā, ka sporta joma ir izglītības procesa sastāvdaļa, tad tā 

varētu būt Izglītības pārvalde, kas kopā ar Sporta skolu un izpildvaru šo kārtību varētu noteikt. 

Plkst.13.20 iziet L. Pīlēģis. 

D. Karols piekrīt, ka to vajadzētu noformulēt. Min, ka jūnijā varētu sasaukt caur 

Izglītības pārvaldi mūsu deleģētos pārstāvjus, Sporta skolas direktoru un pārrunāt praktisko 

formu, kā turpmāk strādāt un kādos jautājumos būs nepieciešama vadības jā/nē. 

A. Pinkens, norādot, ka šajā gadījumā mēs deleģējam Talsu novada sporta skolu, 

saprotot, ka Talsu novada Sporta skola pati kā organizācija nebrauc un nepiedalās – ir kāds 

pārstāvis, kā mēs nonākam līdz šai fiziskajai personai?  

I. Jansone atbild, ka Sporta skolu kā pašvaldības iestādi pārstāv tās vadītāji, šinī 

gadījumā direktors, viņš būtu tas, kas pārstāvētu skolu attiecīgajā biedrībā. Savukārt, ja, pēc 

viņa ieskatiem, ir nepieciešams kādam citam no skolas pārstāvēt attiecīgo biedrību, tad tas būtu 

jāsaskaņo ar pašvaldību, tad būtu pilnvarojums no iestādes vadītāja vai no pašvaldības puses. 

A. Pinkens jautā, ja iestādes vadītājs ir biedrības prezidents šajā brīdī? 

I. Jansone – mūsu gadījumā tāda opcija ir, kad ir vienlaicīgi, tad ir jābūt kādam citam 

pārstāvim. Šis arī ir jautājums, par ko būtu jālemj, kā šos pilnvarotos pārstāvjus saskaņotu, 

izvirzītu vai noteiktu, vai tā ir dota kā ekskluzīva iespēja pašam iestādes vadītājam izvēlēties, 

vai tas tomēr būtu jāsaskaņo ar, piemēram, izpilddirektoru. 

A. Pinkens lūdz uz šo uzdevumu turpināt skatīties tiem, kuriem ir kompetence 

pašvaldībā ar to nodarboties. 
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Plkst.13.24 iziet I. Brūna-Labāne, ienāk plkst.13.26. 

A. Pinkens diskutē ar I. Jansoni par dažu biedrību tīmekļvietnēs norādīto informāciju – 

tur šobrīd jau dalībnieks ir Talsu novada sporta skola. 

        I. Jansone paskaidro, ka par trešās personas interneta vietnes saturs nevaram atbildēt – 

varam lūgt norādīt korektu informāciju, ja konstatējam tādu faktu. A. Bajāre sniedz 

skaidrojumu – zina, ka dažās tīmekļvietnē informācija nav precīza – esam snieguši informāciju 

un lūguši precizēt. Min, ka var izsūtīt atkārtoti. 

A. Kalniņš jautā Juridiskajai nodaļai, ja Sporta skola ir kā pašvaldības pārstāvis, vai 

Sporta skolas direktors, attiecīgā biedrībā vai federācijā drīkst virzīt attiecīgā sporta treneri 

attiecīgajā sporta veidā? Nedomā, ka tikai un vienīgi Sporta skolas direktoram kā vienīgajam 

būtu jāpiedalās visās biedrībās. 

I. Jansone atbild, ka no iestādes vadītāja pilnvarām un pienākumiem izriet tas, ka viņš 

pārstāv attiecīgo iestādi, šinī gadījumā viņš pārstāvētu attiecīgajā biedrībā Sporta skolu, ja 

pašvaldība nav noteikusi citādi. To ir iespējams noregulēt pašas iestādes nolikumā, vai ar citu 

dokumentu, kas nosaka, kā  pašvaldības iestādes, tātad Sporta skolas direktoram ir jārīkojas 

brīžos, kad Sporta skolai ir jāpārstāv sevi attiecīgajā sporta federācijā. 

Plkst.13.33 ienāk I. Norenberga. 

A. Pinkens jautā, kas notiek situācijā, kad, izrādās, ir kāds domes lēmums, kurā jau esam 

noteikuši pārstāvjus? 

I. Jansone atbild, ka ņemot vērā šīs dienas lēmumus, kas attiecās uz konkrētajām 

biedrībām, būtu jāpārskata iepriekš pieņemtie lēmumi un tie jāatceļ, jo ir mainījusies situācija 

attiecībā par to, kā pašvaldība ir pārstāvēta. Būtu jānosaka arī kārtība, kā Sporta skola šo savu 

dalību biedrībā realizē tieši ar pārstāvības formu. 

A. Pinkens jautā, ja lēmumi šodien tiek pieņemti, ka Talsu novada Sporta skola ir Talsu 

novada pašvaldības pārstāvis, tad tiesības pacelt roku, nobalsot, parakstīties ir Sporta skolas 

direktoram, nevis tam, kurš ir senā gadā noteikts kā šis pārstāvis? 

I. Jansone – jā.  

            A. Stūrmanis pauž viedokli. Informē, ka balsos “par”. Aicina padomāt par 

dokumentu, kas nosaka kā precīzi darboties, kā pilnvarot, kā aizstāvēt mūsu intereses. 

             Plkst.13.41 iziet G. Sebris. 

 I. Norenberga pauž viedokli. Izsaka pateicību Sporta skolas vadītāja vietniecei par 

argumentāciju, par materiāliem, kas tika iesūtīti šajā laikā, par argumentiem visa šī gada laikā 

– jūs mani pārliecinājāt. Apzinoties situāciju un to, ka Talsu novada Sporta skolai ir 

nepieciešama dalība un tāpat šis te ieguldītais finansējums, kas ir nācis no federācijām 

vairāku gadu garumā, tas arī ir milzīgs ieguldījums un atspaids pašvaldības budžetam, līdz 

ar to atbalstīs šo un nākamos lēmuma projektus. 

             D. Karols pauž viedokli. Alternatīva veida kā nodrošināt visu to, ko mēs varam, kā 

pašvaldība deleģējot  Sporta skolu saņem caur biedrībām, federācijā nav bijis. 

             Aicina atbalstīt lēmuma projektus. 

             A. Pinkens atzīmē, ka šodien netiek atcelts neviens pagājušā gadā pieņemtais 

lēmums. Lēmumi, kas tika pieņemti pagājušā gadā vēl joprojām paliek spēkā, kas viņam 

nešķiet korekts risinājums. 

           O. Solovjovs pauž viedokli. Atbalsta, ka mums ir nepieciešamība un mums ir jābūt 

šajās federācijās.  

          Aicina deputātus atbalstīt lēmuma projektu. 

          S. Pētersone pauž viedokli. 

           I. Norenberga jautā, vai nav jāatceļ Talsu novada domes 2023. gada 29. jūnija lēmums 

Nr. 266 “Par pašvaldības dalību biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”? 

           I. Jansone paskaidro, ka pagājušā gada lēmumi tika pieņemti pamatojoties uz 

Pašvaldību likumā noteikto regulējumu par to, kuros gadījumos pašvaldība var būt biedrs 

kādā no biedrībām, savukārt šīs dienas lēmumi ir pamatoti ar Sporta likumā noteikto īpašo 

gadījumu, kad sporta federācijas biedrs var būt pašvaldības dibināta sporta izglītības iestāde. 
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           I. Norenberga – neraugoties uz lēmuma projekta pamatojuma maiņu, vai tomēr nav 

jāatceļ domes lēmums? 

           I. Jansone – nē.  

 

A.Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  1 (Aldis Pinkens) 

“ATTURAS” -  1 (Andra Grīvāne-Bārda) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 188 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas 

Riteņbraukšanas federācija”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

31.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “LATVIJAS VOLEJBOLA 

FEDERĀCIJA” 

A.Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A.Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  1 (Aldis Pinkens) 

“ATTURAS” -  nav 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 189 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “LATVIJAS 

VOLEJBOLA FEDERĀCIJA”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

32.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Vieglatlētikas savienība” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  1 (Aldis Pinkens) 

“ATTURAS” -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 190 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas 

Vieglatlētikas savienība”. Lēmums pievienots protokolam. 

Plkst.14.02 iziet K. Kalniņš. 

33.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Kanoe Federācija” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 191 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Kanoe 

Federācija”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

34.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “LATVIJAS HOKEJA FEDERĀCIJA” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Plkst.14.02 ienāk K. Kalniņš. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 192 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “LATVIJAS 

HOKEJA FEDERĀCIJA”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

35.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Futbola federācija” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  1 (Andra Grīvāne-Bārda) 

  

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 193 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Futbola 

federācija”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

36.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Florbola savienība” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 
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"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 194 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Florbola 

savienība”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

37.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Biatlona Federācija” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  1 (Andra Grīvāne-Bārda) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 195 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas Biatlona 

Federācija”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

38.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas badmintona federācija” 

A. Āboliņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu nav. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 196 “Par Talsu novada Sporta skolas dalību biedrībā “Latvijas 

badmintona federācija”. Lēmums pievienots protokolam. 
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39.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā Nr. 

466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” 

A. Āboliņš, I. Purviņa, A. Pinkens,  U. Jaunzems-Pētersons, D. Karols, J. Kļava, 

S. Pētersone, U. Katlaps, I. Norenberga 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. 25. aprīlī tika apstiprinātas amatu kataloga 

izmaiņas 16 iestādēm, ietverot gan kultūras iestādes, gan muzejus, gan skolas, gan pirmsskolas 

izglītības iestādes. Četrām no tām ir konstatētas nepilnības un redakcionālas kļūdas, un attiecīgi 

vienā ir saņemts iesniegums ar lūgumu atjaunot izņemto amata vietu un likvidēt citu. 

           A. Pinkens jautā par Talsu novada muzeja amatu sarakstu. 

           U. Jaunzems-Pētersons skaidro, ka jau no janvāra iztiek bez sabiedrisko attiecību 

speciālistu, iekšēji pārrunājot ir secinājuši, ka līdz šī gada beigām var iztikt, būtiskāks ir 

tehniskais nodrošinājums, ko darītu Ēku un apsaimniekojamās teritorijas pārzinis. 

          Jautājumus U. Jaunzemam-Pētersonam uzdod D. Karols, J. Kļava. 

          Plkst.14.15 iziet A. Kalniņš, ienāk plkst.14.17. 

          Plkst.14.16 ienāk L. Pīlēģis. 

          A. Pinkens jautā par veiktajām izmaiņām pirmsskolas izglītības iestāžu amatu 

sarakstos. 

           I. Purviņa atbild, ka iepriekšējo reizi stiprinot amata katalogus tika iekļautas medicīnas 

aprūpes māsas, bet ņemot vērā, ka pirms tam, ne medicīnas māsas, ne fizioterapeiti, ne bērnu 

masieri, kas mums šobrīd ir redakcionāli izlaboti, nebija parādīti amata katalogos, tās kā amata 

vietas bija, bet īsti nekur netika datētas, fizioterapeits un bērnu masieris vienkārši tika piemirsti, 

šobrīd viņi ir ielikti iekšā un tiek atspoguļoti amatu katalogā. Tās ir vienīgās izmaiņas, tas nav 

nekas jauns, klāt nācis, tās ir esošas vietas, kuras šobrīd vienkārši tiek parādītas amatu katalogā. 

           I. Norenberga jautā par fizioterapeitu, ja pirmsskolas izglītības iestādei “Kastanītis” ir 

skaidrs, ka viņi īsteno speciālo izglītības programmu, redzot, kā arī pirmsskolas izglītības 

iestādei “Sprīdītis” ir pilnas slodzes fizioterapeits, kas ir pat vairāk nekā Kastanītim, vai pārējās 

pirmsskolas izglītības iestādes arī ir pieprasījušas šādu speciālistu? Kāpēc ir šāda atšķirība? 

           U. Katlaps atbild, ka Sprīdītim fizioterapeits daudzus gadus ir bijis, savukārt pārējām 

izglītības iestādēs tas nav bijis akceptēts. 

 

           A. Āboliņš informē, ka D. Karols ir iesniedzis priekšlikumu – veikt izmaiņas 

1.pielikumā Amatu katalogs, Talsu novada muzeja amatu sarakstā, Saimnieciskā 

nodrošinājuma nodaļā neveidojot jaunu amata vietu -  Ēku un apsaimniekojamās teritorijas 

pārzinis. 

           D. Karols pamato savu priekšlikumu – pieturēties pie iepriekš apstiprināto amatu 

katalogu un neveidot jaunu amata vietu - Ēku un apsaimniekojamās teritorijas pārzinis. 

           A. Pinkens norāda, ka iestādes vadītājs tikko pamatoja, kādēļ viņam šāds darbinieks ir 

vajadzīgs. Priekšlikums, tā kā faktiski noignorē iestādes vadītāja sapratni par to, kā viņš spēj 

organizēt darbu savā iestādē, tai skaitā arī saimnieciskie darbi ir iestādes vadītāja atbildība, 

pienākumus un uzdevums. 

              D. Karols atbild, ka no iesniegtajiem materiāliem nerod pārliecību, ka obligāti šāds 

teritorijas pārzinis būtu vajadzīgs, tādējādi arī palielinot amata katalogā paredzēto amatu skaita 

vietu. 

A. Āboliņš aicina balsot par D. Karola priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu "Veikt izmaiņas 1.pielikumā Amatu katalogs, Talsu novada 

muzeja amatu sarakstā, Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļā neveidojot jaunu amata vietu - Ēku 

un apsaimniekojamās teritorijas pārzinis". Iesniedza Dainis Karols. 
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"PAR"  -  

11 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  4 (Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis) 

"ATTURAS" -  2 (Andra Grīvāne-Bārda, Ilva Norenberga) 

 

DOME NOLEMJ 

priekšlikums pieņemts 

I. Purviņa pauž saprasto, ka deputātiem atbalsot šo priekšlikumu, paliek 25. aprīlī 

apstiprinātā versija, kas paredzēja apvienotu amatu un augstāku atalgojuma līmeni. 

A. Āboliņš – jā. 

            A. Pinkens pauž viedokli par priekšlikumu. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

13 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  1 (Eva Kārkliņa) 

"ATTURAS" -  3 (Antra Grūbe, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 197 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 

13.  decembra lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga 

apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.14.42 A. Āboliņš izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.15.01 tiek atsākta sēde. 

Nav A. Grīvāne-Bārda. 

40.§ 

Par atļauju Kārlim Volanskim savienot amatus 

A. Āboliņš, A. Šturms, A. Pinkens, V. Bārda, K. Volanskis 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. 

A. Pinkens jautā, kad notiks pastāvīga valdes locekļa meklēšana SIA „Dundagas 

veselības centrs”? 

A. Āboliņš atbild, ka cik viņam ir bijusi saruna ar iepriekšējo izpilddirektoru 

I. Haselbaumu, tad viņam bija redzējums, ka pansionātu “Lauciene” un SIA „Dundagas 

veselības centrs” varētu vadīt viens valdes loceklis. 

A. Astrātovs iziet plkst.15.05, atgriežas plkst.15.08. 

A. Pinkens norāda, ka pansionāts  “Lauciene” šobrīd nav kapitālsabiedrība, viņu nevar 

vadīt viens valdes loceklis. 

V. Bārda min, ka šis jautājums ar Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļu tiks 

pārrunāts. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 198 “Par atļauju Kārlim Volanskim savienot amatus”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

41.§ 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

30.novembra saistošajos noteikumos Nr.20 “Iedzīvotāju padomju nolikums”” izdošanu 

A. Āboliņš, A. Šturms, A. Pinkens, D. Karols, L. Pīlēģis, R. Freiberga 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. Min, ka 15. grozījuma pēdējā teikumā ir palicis 

termins ”vēlēšanu rīkotājs”, tehniski ir jāprecizē, ka tā ir “Centrālā pārvalde”.  

A. Pinkens aicina iepazīstināt ar saņemtajiem viedokļiem. 

A. Šturms informē, ka no piecām personām tika saņemti viedokļi, katrs no tiem tika 

vērtēts.   

Plkst.15.23 ienāk G. Sebris. 

A. Pinkens diskutē ar A. Šturmu par paskaidrojuma raksta pielikumu “Sabiedrības 

iebildumi un priekšlikumi par saistošo noteikumu projektu “Grozījumi Talsu novada 

pašvaldības domes 2023.gada 30.novembra saistošajos noteikumos Nr.20 “Iedzīvotāju 

padomju nolikums”””.  

A. Pinkens, atsaucoties uz A. Šturma teikto, ka saistošo noteikumu 25. punkts ir 

papildināts ar tekstu, ka skaitīta tiek pēdējā elektroniski iesniegtā vēlēšanu zīme, norāda, ka 

25.  punktā neredz neko papildinātu saistībā ar elektronisko balsošanu. 

A. Šturms min, ka tā ir pārrakstīšanās kļūda, jautājums ir regulēts 24.punktā.  

Plkst.15.25 iziet I. Norenberga. 

            A. Pinkens, runājot par priekšlikumu tabulas 12.punktu,  rosina jautājumu par kastes 

aizzīmogošu dienas beigās operatīvi kaut kā risināt. 

 A. Šturms min, to varam risināt nepapildinot šobrīd saistošos noteikumus, jo neredz 

tehnisku iespēju šodien to izdarīt. Bet redz iespēju, ka varam nodrošināt, ka reāli tas tā notiek.   

A. Pinkens, runājot par priekšlikumu tabulas 14.punktu, kas attiecas par balsošanas 

nodrošināšanu dzīvesvietā, kas nav ņemts vērā, jo argumenti ir domes sēdes ierakstā, aicina 

paskaidrot, kāpēc pašvaldība to neorganizēs.  

A. Šturms min, ka ir pārrakstījies. Min, ka doma bija tāda, šodien par šo jautājumu runāt, 

tad arī tie argumenti būtu, jo tie nebija tādi juridiski argumenti, tie vairāk bija saimnieciski 

argumenti, jo doma ir pēc iespējas samazināt izdevumus vēlēšanu rīkošanai. Ja mēs paredzam 

iespēju balsot dzīvesvietā, tas to pasākumu sadārdzina. Cilvēkiem, kuriem varētu būt grūtības 

klātienē nobalsot var nobalsot elektroniski. 

A. Pinkens, atsaucoties uz priekšlikumu tabulas 15. punktu, kurā tiek runāts par 

atklātuma vai diskrētuma nodrošinu – censties nevajadzīgi neizplatīt informāciju par to, kā tieši 
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kāda persona ir atdevusi savu balsi, kas īpaši ir neiespējami elektroniskās balsošanas skaitīšanas 

laikā. 

A. Šturms atbild, ka mēs nevienā brīdī nepasakām, ka elektroniskā balsošana ir aizklāta, 

tas nozīmē, cita starpā, personas ir informējamas, ka elektroniskā balsošana nav aizklāta, un to 

vislabāk mēs varam informēt sadarbojoties ar datu aizsardzības speciālistu, precizējot savu 

privātuma politiku. Attiecīgi sniedzot plašāku informāciju par to, kāda mums ir tā elektroniskā 

balsošana, kas cita starpā nozīmē to, ka balsotājiem jārēķinās, ka viņa elektronisko balsojumu 

redzēs vairākas personas.  Min, ka šis ir tikai informējošs un iekšējs jautājums, kā ziņu nogādāt 

līdz tai personai, kura balsos. 

S. Pētersone plkst.15.33 iziet, ienāk plkst.15.57. 

D. Karols pauž viedokli. 

L. Pīlēģis jautā, vai pagastu pārvaldniekiem ir izsūtīts darāmo darbu saraksts, vai viņiem 

ir skaidrs apjoms, kāds viņiem būs jāveic pie nolikuma apstiprināšanas? 

R. Freiberga atbild, ka vēl nav izsūtīts. 

L. Pīlēģis norāda, ka viņam nav pārliecība, ka pagastu pārvaldes ar esošo kapacitāti spēs 

to nodrošināt. 

D. Karols – ir uzzīmēta ceļa karte, kas katram ir jāizdara, ja ir bažas mēs pievērsīsim 

tam pastiprinātu uzmanību. 

A. Āboliņš min, ka drīzumā noteikti nosūtīs pārvaldēm, lai viņi zinātu darbu sarakstu. 

A. Pinkens jautā, vai iedzīvotāju padomju locekļi un viņu maiņa tiek atstiprināta domē? 

A. Šturms – nē.  

  

A. Āboliņš aicina balsot par lēmum projektu. 

 Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Antra Grūbe, Lauris Pīlēģis) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 199 “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 

2023.gada 30.novembra saistošajos noteikumos Nr.20 “Iedzīvotāju padomju nolikums”” 

izdošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

42.§ 

Par iekšējiem noteikumiem “Grozījums Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas amatpersonu 

(darbinieku) atlīdzības noteikumi”” 

A. Āboliņš, A. Šturms 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. Sagatavots lēmuma projekts, ar kuru tiek izdarīti 

grozījumi atlīdzības noteikumos – tiek precizēts 61. punkts, kurā tiek noteikts, ka iedzīvotāju 

padomes locekļiem atlīdzību nenosaka. 

Plkst.16.02 iziet D. Karols. 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmum projektu. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

"PRET" -  1 (Aldis Pinkens) 

"ATTURAS" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 200 “Par iekšējiem noteikumiem “Grozījums Talsu novada pašvaldības 

domes 2023.gada 28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas 

amatpersonu (darbinieku) atlīdzības noteikumi”. Lēmums pievienots protokolam. 

A. Pinkens izsakās par balsošanas motīviem. Finanšu komitejā jau minēju, ka, lai vai 

kā, šeit kolēģiem neliktos, ka šis darbs ir darāms sabiedriskā kārtā tomēr nevar neatzīmēt, ka, 

šo darbu darot apzinīgi, tas tomēr prasa zināmus resursus, un šis darbs ne ar ko nav atšķirīgs no 

darba pašvaldībā, tai skaitā arī šeit dome. Tāpēc vienkārši tā nolemt par to, kas nav atlīdzība, 

nepienākas, un viss tāpēc, ka sabiedriskā kārtā tas ir, tas īsti nav pareizs arguments, tāpēc 

balsoja “pret”.  

 

Informatīvā daļa 

43.§ 

 Domes priekšsēdētāja ziņojums 

A. Āboliņš, L. Pīlēģis, V. Bārda, S. Pētersone, A. Pinkens 

A. Āboliņš informē par paveikto. 

L. Pīlēģis atgādina, ka 15. maija domē tika pieņemts lēmums par pagastu pārvalžu 

apvienībām un šajā sēdē tika solīts, ka uz šo domes sēdi varētu iesūtīt darbu un kalendāro 

sarakstu, kā mēs virzāmies uz priekšu tālāk. Jautā, kad deputāti to varētu saņemt? 

V. Bārda atbild, ka darbi tiek uzsākti, un, visticamāk, nākamnedēļ mēs arī apstiprināsim 

un iesūtīsim deputātiem. 

S. Pētersone papildina, ka doma ir 6. jūnijā sasaukt domes sēdi un attiecīgi tad arī uz 

domes sēdi tiks izsūtīti materiāli ar šo sarakstu.  

Plkst.16.14 ienāk I. Norenberga. 

A. Pinkens, norādot, ka aprīļa sākumā palikām pie jautājuma par domes komiteju 

sastāvu proporcionalitātes nodrošināšanu, jautā, kā tiks nodrošināta proporcionalitātes principa 

ievērošana komitejās? 

A. Āboliņš atbild, ka šobrīd jautājums nav dienas kārtībā. 

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai. 

Informatīvā daļa 

44.§ 

 Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

A. Āboliņš, V. Bārda, G. Bērziņš, L. Pīlēģis, A. Pinkens, I. Purviņa, S. Pētersone, 

L. Skadiņa 

V. Bārda informē par paveikto. 

Jautājumus V. Bārdam uzdod G. Bērziņš, L. Pīlēģis, A. Pinkens. 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

L. Pīlēģis, norādot, ka kādu laiku atpakaļ iepriekšējam izpilddirektoram ir uzdevis 

jautājumu par tāmēm, kas tika izmainītas bez domes lēmuma, veiktajiem maksājumiem bez 

domes lēmuma, summas, kas ir stingri lielākas par tām, kādas ir paredzēts budžetā, jautā, kā tas 

virzās uz priekšu, kad deputātiem varētu tikt dotas atbildes? 

V. Vārda nevar sniegt atbildi uzreiz.   

L. Pīlēģis lūdz informēt, kāda ir gaita, kad varētu saņemt atbildes. 

Jautā, vai pašvaldībai ir sakārtota normatīvo aktu bāze, lai iedzīvotāji spētu atsavināt 

zemi zem daudzdzīvokļu mājām. Vai šobrīd Talsu novada iedzīvotāji šo procesu var uzsākt? 

V. Bārda – jā, ir pieņemti saistošie noteikumi “Par dzīvojamai mājai funkcionāli 

nepieciešamā zemes gabala pārskatīšanu”. 

L. Pīlēģis norāda, ka kapitālsabiedrības informē iedzīvotājus, ka Talsu novada 

pašvaldībā šāda iespēja šobrīd nav. Lūdz to izrunāt ar kapitālsabiedrībām. 

Jautā par lietusūdens kanalizāciju saistībā ar Dundagas ielas projektu. Min, ka darbu 

gaitā tika atklāts, ka ir ūdens kanalizācija, kas nedarbojās. Bilst, ka par to vajadzētu informācija, 

kā arī par to, cik lieli ir papildu izdevumi un kāds finansējums ir nepieciešams, ja tur kaut kas 

vēl ir jādara? Rosina Attīstības komitejā informēt par šo jautājumu. 

V. Bārda – protams. 

 A. Stūrmanis plkst.16.45 aiziet. 

A. Pinkens, runājot par multifunkcionālo sporta rekreācijas kompleksa iepirkumu uz 

finanšu pakalpojumu, norāda, ka ir jāpieņem lēmums pārtraukt vai turpināt. 

V. Bārda min, ka mēģinās Attīstības plānošanas un projektu vadības  nodaļas sanāksmē 

kopā ar vadību šo jautājumu pārrunāt. 

G. Bērziņš  plkst.16.54 iziet, ienāk plkst.16.57. 

K. Kalniņš plkst.15.58 iziet, ienāk plkst.17.02. 

G. Sebris plkst.17.03 iziet, ienāk plkst.17.17. 

           A. Pinkens jautā, kas notiek ar pašvaldības speciālistiem, kas nodrošina atbalstu 

komisijām? 

            V. Bārda paskaidro, ka mēģinām risināt ar esošo resursu. Ir konkrēti un precīzi  

apkopota situācija, atsevišķi pie katras komisijas pašlaik mēģinām strādāt kopā ar vadību, 

pārējiem darbiniekiem. 

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

45.§ 

_Par apmaksātiem un neapmaksātiem rēķiniem; Budžeta komisijas ziņojums 

A. Āboliņš, S. Pētersone, A.Grunte, L. Pīlēģis, A. Pinkens 

 

S. Pētersone ziņo, ka šobrīd esam saņēmuši visus kredītus, kas bija plānoti attiecībā uz 

budžeta risināmajiem jautājumiem, tas bija kredīts finanšu grāmatvedības vadībai, kredīts 

pamatskolas projekta realizācijai un kredīts Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma 

pabeigšanai. Attiecīgi ir arī noslēgti līgumi par kredīta saņemšanu, esam saņēmuši arī pirmos 

maksājumus tie, kas bija maijā attiecībā uz trīs miljonu kredītu. Ir saņemts 1 450 000,00 EUR. 

A. Grunte informē, ka uz doto brīdi kreditoru parādi, kam bija atmaksas termiņš 

30.  maijs mums nav, visi rēķini ir nomaksāti. 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens. 

Plkst.17.31 ienāk D. Karols. 

S. Pētersone iepazīstina ar situāciju saistībā ar ieņēmumiem un izdevumiem. Norāda, ka 

jūlijs būs tas brīdis, kad būs jāsaprot, vai mums būs vajadzīgi vēl citi lēmumi attiecībā uz 

budžeta sabalansēšanu. 
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Šobrīd plānotie ieņēmumi un naudas plūsma rāda, ka ar šo trīs miljonu aizņēmumu 

spējam šo gadu sabalansēt, bet attiecīgi mums ir nopietni jādomā par to, kādu atlikumu mēs 

atstāsim uz nākošā gada sākumu, jo tas, ko mēs redzam, mums nevar būt mazāk kā piecu 

miljonu naudas līdzekļu atlikums uz gada beigām, lai mēs varētu nodrošināt janvāra mēneša 

izmaksas. 

A. Pinkens, norādot uz materiāliem, kas bija iesūtīti uz Finanšu komiteju, par kreditoru 

atlikumiem uz 31. decembri, aicina paskaidrot, tur minētās saistības pret piegādātājiem, kuri 

nodrošina pašvaldības ceļu uzturēšanu 138 000,00 EUR. Kāpēc mums uz gada beigām ir šāds 

nenokārtotu saistību apmērs radies? 

A. Grunte apņemas informāciju nosūtīt.  

 

DOME NOLEMJ 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

A. Āboliņš informē, ka 6.jūnijā ir plānota kārtējā domes sēde. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 17.35 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Āboliņš 

Parakstīts 06.06.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 06.06.2024. 

 

 


